

台灣化學產業協會(TCIA)在全球氣候變遷的挑戰中，為善盡地球公民之義務，整合成員的技術和資源，持續推動淨零排放，協助產業因應全球氣候變遷風潮，與國家社會共同朝向 2050 淨零目標邁進，為全球永續發展作出實質貢獻。

為此，TCIA 攜手會員共同提出以下三項承諾：

Facing the challenge of global climate change, Taiwan Chemical Industry Association (TCIA) needs to fulfill its obligations as a global citizen and make a solid contribution to the global sustainable development. As such, TCIA will integrate the technologies and resources of its members to promote the net zero emission, in alliance with industries, government and society, towards Taiwan's goal of net-zero emissions in 2050.

TCIA, together with its members, is here to make three commitments below:

一、**TCIA 承諾善盡保護地球責任**，履行《巴黎協定》內容，協力各會員執行聯合國氣候行動、研發低碳負碳新技術、保護生態環境，達成 2050 年淨零排放目標，以實際行動支持將地球升溫控制在 1.5°C 之內；

TCIA promises to fulfill its responsibility to protect the earth, comply with the "Paris Agreement", cooperate with TCIA members to implement the United Nations' "Climate Action", develop the advanced low-carbon / negative-carbon technologies, protect the ecological environment, and achieve the goal of net-zero emissions by 2050 as well as take action to control the global warming within 1.5°C;

二、**TCIA 承諾依循國發會「臺灣 2050 淨零排放路徑」之架構**，整合產官學研能量，協助會員創新製程、能源轉型、循環經濟，開發氫能技術、二氧化碳捕獲和合成材料、各類型負碳技術，協助會員開發淨零排放解決方案，掌握商機；

TCIA promises to follow the framework of the National Development Council's "Taiwan 2050 Net-Zero Emissions Pathway", integrates the resources of industries, government, academia and research institutes to assist TCIA members in order to develop the solutions of net-zero emissions, such as process innovation, energy transition, circular economy, hydrogen energy technologies, carbon dioxide capture & materials synthesis, and other negative carbon technologies;

三、**TCIA 承諾成為台灣化學產業與社會間之橋樑**，接軌國際淨零排放策略，導入先進規範與技術，鍵結中下游應用產業，建構淨零排放生態鏈。推動設置台灣化學產業排放揭露機制，主動向社會大眾提供化學工業排放現況，以正確資訊建立群體對話基礎，落實企業社會責任。

TCIA is committed to bridge Taiwan's chemical industry and the society, and align with the international net-zero emission strategies. TCIA will introduce the advanced compliances and technologies, link the mid/downstream industries, and build net-zero emission industrial ecological chains. TCIA will also promote the emission disclosure mechanism in Taiwan's chemical industry, and proactively provide the public with the updated emissions information. It is TCIA's social responsibility to establish the basis for social dialogues with accurate information.

作為簽署者，本公司認同上述承諾，並願意與 TCIA 一同努力，以達成 2050 淨零排放為目標，致力於各項有利於淨零排放之作法。

As a signatory, my company agrees with the above commitments and is willing to work with TCIA to achieve net zero emissions by 2050, and is committed to conduct the required best practices.

公司 Company : _____ 日期 Date : ____/____/____

簽名 Signature : _____ 職稱 Title : _____